

Great news - you now have your very own library card!

خبر سار: لديك الآن بطاقة المكتبة الخاصة بك!

Come along to your library and take out two books straight away - and all for free! Once you have finished reading them just bring them back and you can borrow two more.

تعال إلى مكتبتك وخذ كتابين في وقت واحد، وكل هذا بالمجان! متى انتهيت من قراءتهما، عليك أن تُرجعهما إلينا ويمكنك عندها أن تستعير كتابين آخرين غيرهما.



Ariennir gan
Lywodraeth Cymru
Funded by
Welsh Government



Llyfrgelloedd Cymru
Welsh Libraries

If you want even more books or to be able to use the computers, then please ask a parent/guardian to come along with you to provide proof of address.

You can also persuade them to join the library at the same time!

Many libraries offer homework clubs and staff can help you to find lots of information and ideas for your latest school project.

Whatever the reason for coming to the library, we would love to see you.

For more information please visit:
welshlibraries.org/schools

إذا أردت المزيد من الكتب أو إذا كنت تريد أن تستخدم الحاسوب, فالرجاء أن تطلب من أحد والديك/ أو من وليّ أمرك أن يأتي معك ويقدم لنا ما يثبت العنوان.

يمكنك أن تقنعهما بأن ينضما أيضًا إلى المكتبة معك في نفس الوقت!

تقدم العديد من المكتبات نوادي الفروض المنزلية، كما يمكن لطاقتك العمل أن يساعدك في إيجاد المزيد من المعلومات والأفكار بخصوص المشروع المدرسي الذي تعمل عليه مؤخرًا.

مهما يكن سبب حضورك إلى المكتبة، فإننا سعيديون برؤيتك.

للمزيد من المعلومات؛ يُرجى زيارة الموقع الإلكتروني التالي:

www.welshlibraries.org/schools